



中国科技核心期刊
中国农业核心期刊
全国优秀农业期刊
华东地区优秀期刊
江西省优秀期刊

CN36-1124/S
ISSN1001-8581

江西农业学报

Jiangxi Nongye Xuebao

ACTA
AGRICULTURAE
JIANGXI

第30卷 第3期
Vol.30 No.3

2018

江西省农业科学院 主办
江西省农学会

万方数据

目次

作物科学

- 温度与施氮量互作对稻米淀粉 RVA 谱特性影响的试验研究 聂秋生,杨军(1)
- 甘蓝型油菜主要农艺性状相关性及其主成分分析 倪正斌,王陈燕,孙雪辉等(7)

土壤肥料

- 不同灌溉和栽培方式对红壤性水稻土微生物群落结构及多样性的影响 张文锋,时红,才硕等(11)
- 花针期水钙耦合对花生产量和光合作用光响应的影响 何春梅,王飞,李清华等(17)
- 外源硅对盐胁迫下黄芩幼苗生理生化特性的影响 华智锐,李小玲(23)
- 喷施叶面肥对棉蚜侵害后棉花叶片保护酶活性及光合指标的影响 艾尼玩尔·黑里力,胡守林,万素梅(28)
- 氮肥和种植密度对通梗 981 产量影响的函数模型研究 周根友,汪波,夏华(33)

园艺园林

- 不同基因型菜薹硫代葡萄糖苷组分及含量分析 何玲莉,余旭东,李军等(36)
- 近 10 年来中国葡萄新品种概况及其育种发展趋势分析 崔腾飞,王晨,吴伟民等(41)
- 大白杜鹃子房解剖结构及其生态意义 宋杰,马绍宇,蔡艳飞等(49)
- 盆栽亚洲百合花器官数量变异研究 孙明伟,赵统利,邵小斌等(54)
- 基于可达性的长春市公园绿地格局优化 张琳,刘兆顺(59)
- 华南地区耐热耐旱观赏草的筛选和评价 何新杰,任国香,彭昭良等(64)

植物保护

- 福寿螺在中国的潜在地理分布区预测 杨海芳,杨姗姗,王沛等(70)
- 杜鹃炭疽病原鉴定及其生物学特性研究 杨秀梅,唐艺榕,李进昆等(74)

烟草科学

- 烟草光合-蒸腾速率日变化估算模型研究 王辉,李小艳,云菲等(78)
- 光谱反射率与鲜烟叶成熟度及烤后烟叶质量的关系 何孝兵,杨少峰,胡丽涛等(83)
- 变黄期和定色期不同温湿度组合对翠碧一号烟叶质量的影响 张炳辉,王新旺(88)
- 乙烯利对烤烟生长发育和品质作用机理的研究进展 常娟娟,邓世媛,文国宇等(93)

菌物科学

- 高产 β -葡萄糖苷酶菌株的筛选及产酶条件优化 姚瑶,霍元鹏,周伟等(97)
- 丛枝菌根真菌对不同品种万寿菊幼苗生理特性的影响 赵永平,杨萍,朱亚等(102)

分析测试

- 用超临界流体萃取-气相色谱-质谱法分析薰衣草中挥发性化学成分 唐石云,申钦鹏,刘春波等(106)
- HPLC 法同时测定 4 种焙炒咖啡豆中 6 种有机酸方法初探 武瑞瑞,李贵平,黄健等(112)

土地科学

- 基于模糊层次分析法的广东丹霞山景区旅游用地集约利用评价 张清军,王尚九(116)
- 长春市土地集约利用与城镇化协调关系研究 杨月,刘兆顺,李淑杰(122)
- 宝鸡城区空间扩展及驱动力因素分析 靳美娟,陈涛(127)
- 基于 1:1 万 DEM 澜沧江上游地貌形态特征分析——以兰坪县为例 陈应跃,沈金祥,张洪等(132)

三农研究

- 广西左右江革命老区耕地破碎化与贫困空间相关特征分析 童新华,李莹,韦燕飞等(137)
- 基于农户视角农村生活垃圾治理费用支付意愿分析——以新疆昭苏县为例
..... 阿衣包塔·塞尔克,杨立敏,高雅(145)

CONTENTS

An Experimental Study on Effects of Temperature and Nitrogen Application Rate Interaction on Characteristics of Rice Starch RVA Profile NIE Qiu-sheng, YANG Jun (1)

Correlation and Principal Component Analyses of Main Agronomic Traits in *Brassica napus* NI Zheng-bin, WANG Chen-yan, SUN Xue-hui, et al. (7)

Effects of Different Irrigation and Cultivation Methods on Microbial Community Structure and Diversity in Paddy Red Soil ZHANG Wen-feng, SHI Hong, CAI Shuo, et al. (11)

Effects of Water and Calcium Coupling at Blossom-needling Stage on Peanut Yield and Photosynthetic Response to Light HE Chun-mei, WANG Fei, LI Qing-hua, et al. (17)

Effects of Exogenous Silicon on Physiological and Biochemical Characteristics of *Scutellaria baicalensis* Seedlings under Salt Stress HUA Zhi-ru, LI Xiao-ling(23)

Influences of Spraying Foliar Fertilizer on Protective Enzyme Activity and Photosynthetic Indexes of Cotton Leaves Injured by *Aphis gossypii* Ainiwaner Heilili, HU Shou-lin, WAN Su-mei(28)

Research on Functional Models Describing Effects of Nitrogen Fertilizer and Planting Density on Yield of Japonica Variety “Tongjing 981” ZHOU Gen-you, WANG Bo, XIA Hua(33)

Analysis of Glucosinolate Composition and Content in Different Flowering Chinese Cabbage Varieties HE Ling-li, SHE Xu-dong, LI Jun, et al. (36)

Current Status and Developmental Trend of Grape New Varieties in China in Last Decade CUI Teng-fei, WANG Chen, WU Wei-min, et al. (41)

Anatomical Structure and Ecological Significance of Ovary in *Rhododendron decorum* SONG Jie, MA Shao-yu, CAI Yan-fei, et al. (49)

Study on Variation in Quantity of Floral Organs in Potted Asian Lily SUN Ming-wei, ZHAO Tong-li, SHAO Xiao-bin, et al. (54)

Optimization of Park Green Space Pattern in Changchun Based on Reachability ZHANG Lin, LIU Zhao-shun(59)

Screening and Evaluation of Ornamental Grasses with Tolerance to Heat and Drought in South China HE Xin-jie, REN Guo-xiang, PENG Zhao-liang, et al. (64)

Prediction of Potential Geographical Distribution Area of Golden Apple Snail (*Pomacea canaliculata*) in China YANG Hai-fang, YANG Shan-ping, WANG Pei, et al. (70)

Pathogen Identification and Biological Characteristics of *Rhododendron* Anthracnose YANG Xiu-mei, TANG Yi-rong, LI Jin-kun, et al. (74)

Research on Estimating Model for Daily Variation in Photosynthesis-Transpiration Rate of Tobacco WANG Hui, LI Xiao-yan, YUN Fei, et al. (78)

Relationship of Spectral Reflectance with Maturity of Fresh Tobacco Leaves and Quality of Flue-cured Tobacco Leaves HE Xiao-bing, YANG Shao-feng, HU Li-tao, et al. (83)

Effects of Different Temperature and Humidity Combinations at Yellowing and Color-fixing Stages of Baking Process on Leaf Quality of Tobacco Variety CuiBi-1 ZHANG Bing-hui, WANG Xin-wang(88)

Research Progress in Action Mechanism of Ethephon on Growth, Development and Quality of Flue-cured Tobacco CHANG Juan-juan, DENG Shi-yuan, WEN Guo-yu, et al. (93)

Screening of β -Glucosidase-highly-producing Strains and Optimization of Their Fermentation Conditions YAO Yao, HUO Yuan-peng, ZHOU Wei, et al. (97)

Effects of Arbuscular Mycorrhizal Fungi on Physiological Characteristics of Seedlings of Different Marigold (*Tagetes erecta*) Varieties ZHAO Yong-ping, YANG Ping, ZHU Ya, et al. (102)

Determination of Volatile Chemical Components in Lavender by Supercritical Fluid Extraction-Gas Chromatography-Mass Spectrometry TANG Shi-yun, SHEN Qin-peng, LIU Chun-bo, et al. (106)

A Primary Research on Simultaneous Determination of Six Organic Acids in Four Kinds of Roasted Coffee Beans by HPLC WU Rui-rui, LI Gui-ping, HUANG Jian, et al. (112)

Evaluation of Intensive Use of Tourism Land in Danxiashan Scenic Area in Guangdong Province Based on Fuzzy Analytic Hierarchy Process ZHANG Qing-jun, WANG Shang-jiu(116)

Study on Coordination of Relationship between Land Intensive Use and Urbanization in Changchun YANG Yue, LIU Zhao-shun, LI Shu-jie(122)

Analysis of Spatial Expansion of Urban Area in Baoji City and Its Driving-force Factors JIN Mei-juan, CHEN Tao(127)

Analysis of Morphological Characteristics of Physiognomy in Upper Reaches of Lancang River Based on 1:10000 DEM; Taking Lanping County as An Example CHEN Ying-yue, SHEN Jin-xiang, ZHANG Hong, et al. (132)

Analysis of Spatial Correlation Characteristics of Cultivated Land Fragmentation and Poverty in Zuojiang and Youjiang Old Revolutionary Base Areas of Guangxi TONG Xin-hua, LI Ying, WEI Yan-fei, et al. (137)

Analysis of Willingness to Pay for Cost of Rural Domestic Waste Management from Viewpoint of Peasants; Taking Zhaosu County of Xinjiang as An Example 万方数据 Ayibaota · Saierke, YANG Li-min, GAO Ya(145)